

澳洲淨宗學會掛單報名須知

請詳細閱讀後，再填寫報名表

1. 報名程序：填妥報名表後，傳真或郵寄至本學會，待收到錄取通知後，方可訂機票／車票。
2. 無介紹人者，恕不接受報名。介紹人資格：須為各淨宗學會負責人、常住法師或其他本會認可者。
3. 介紹人須為掛單者之行為負所有責任，若參學者有異常行為，介紹人須負責將其遣回。
4. 報名者須身體健康，無須特別照顧。具傳染病者、精神異常或生活無法自理者，恕不接受報名。
5. 70歲以上之報名者，必須附上健康檢查證明，以及由至少一位家屬或同修隨身陪同。
6. 掛單者須配合常住護持道場，福慧雙修，念佛及聽經課餘時間，須從事適量的義工工作。
7. 掛單者須嚴格遵守本會作息時間及各項規章制度（報到時會分發）。
8. 本學會以專修專弘淨宗為主，若修學方式及理念與本道場不符者，請勿報名。
9. 出家眾報名者，須出示戒牒。
10. 掛單者請自備海青、水杯、盥洗用具及拖鞋。
11. 於本會掛單期間，不得隨意出外旅遊／探親友。若有急事要外出，必須先請假並經批准方可離開本學會。
12. 澳洲移民條例規定，觀光簽證只能停留三個月，若無特殊原因、恕不辦理延簽。（掛單申請，每次以三個月為限）。

Amitabha Buddhist Association of Queensland Retreat Application Information

Please read carefully before you fill out the application form.

1. Please send or fax the completed application form to us and book your flight/train ticket only after being notified of acceptance.
2. Applicants without a referee will not be accepted. Qualifications for being a referee – a person / Resident Reverend in charge of any Pure Land Learning Centres / Amitabha Buddhist Associations.
3. The referee will take full responsibility for the applicant. If the applicant demonstrates any abnormal behaviour, it will be the responsibility of the referee to send that person back.
4. Applicants must be in good health and do not need any special care. Applicants with contagious diseases, psychological condition, or who cannot take care of themselves will not be accepted.
5. Applicants over 70 years of age must provide Health Certificate and be accompanied by a family member or a friend during their stay.
6. Retreatants have to participate in cleaning duties at the Association at the time specified on the Retreat Schedule.
7. Retreat Schedule and the Code of Conduct of the Association will be provided upon arrival and have to be observed by all retreatants at all times.
8. The Association cultivates and propagates mainly Pure Land teachings. Applicants following different schools of teaching or different methods of cultivation please do not apply.
9. Buddhist monks or nuns must provide their ordination certificate when apply..
10. Things to bring: Buddhist robe, water bottle/cup, slippers and toiletries.
11. Retreatants are not allowed to go out or visit friends/relatives without the Association's approval.
12. The duration of stay for each application is limited to three months.



澳洲淨宗學會

Amitabha Buddhist Association of Queensland

11 Toona Pl, Calamvale QLD 4116, Australia Tel: 61-7-3273 1693 Fax: 61-7-3272 0677

Website: www.amtb-qld.org Email: enquiry@amtb-qld.org

掛單報名表 (Retreat Application Form)

請打 1. 報名念佛共修者 請填表格 #A 2. 報名義工者 請填表格 #A、#B

表格#A 法師 居士 參加日期 (Attending Dates) : ___ / ___ / ___ ~ ___ / ___ / ___

姓名 Name 法師法號	出生日期 Date of Birth		性別 男 女 Gender M F	
國籍 Nationality	語言 Language(s) spoken			
職業 Occupation	專長 Skill (s)			
地址 Address	電話 (Tel)			
	傳真 (Fax)			
	手機 (Mobile)			
法師受戒寺院	寺院地址	羯磨和尚	受戒日期	
介紹人 (Referee)				
姓名 (Name) :		電話 (Tel) :		
單位 (Organisation) :		職事 (Position) :		
緊急事件通知人 (Person to notify in case of emergency) :				
姓名 (Name) :		電話 (Tel) :	關係 (Relationship) :	
住址 (Address) :				
是否需要安排接送飛機 (Require transportation arrangement?) 是 (Yes) ___ 否 (No) ___				
抵達日期 Date of Arrival :		時間 Time :	飛機班次 Flight No :	
離開日期 Date of Departure :		時間 Time :	飛機班次 Flight No :	
以上內容完整無誤，我對此負責以及遵守報名須知的內容。 I declare that the information provided above is true and correct and that I am willing to abide by the rules set forth by the Association.				
本人簽名 Signature of the applicant : _____			日期 Date : _____	

表格#B

如果您願意在佛七期間擔任志工之工作，請在工作項目旁打。

佛七護法___ 清潔打掃___ 廚房___ 庭園綠化___ 維修/雜務___ 其他_____

本欄請勿填寫 For official use only

審核結果： 通過 _____ 不通過 _____

審核人簽名： _____ 日期： _____